

Protokoll 5/2010
Svenska Boxerklubbens avdelningsstyrelse
Tid: 28 juni 2010
Plats: Telefonmöte

Närvarande: Åsa Danielsson, Ingrid Andersson, Anna Persson, Barbro Haglund, Kim Öigaard, Sirkku Hyypä, Monica Fomin, Lars-Erik Redlund, Ingrid Trip under § 53.
Frånvarande: Inga Bengtsson, Helen Nilsson, Martina Carlstedt, Åsa Lind.

§ 48. Mötets öppnande

ÅD hälsade välkommen och öppnade mötet. Suppleanterna IT, LER och MF går in som ordinarie ledamöter.

§ 49. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes. Som övriga frågor anmäldes IPO-VM (BH) och anmälan till SvB-lydnadstävling från SBKs hemsida (KÖ).

§ 50. Val av justerare

IA valdes till justerare.

§ 51. Genomgång av föregående protokoll

Föregående protokoll är inte justerat ännu, men det kommer förhoppningsvis att ske snarast. Protokollet gick igenom.

§ 52. VU-beslut

Inga VU-beslut att rapportera.

§ 53. Rapport ang Boxer-läge och NBocer-SM

Ingrid Trip anslöt till mötet för att rapportera om Boxerlägret och Boxer-SM.

Inklusive instruktörer kommer 69 personer att delta i Boxerlägret. I dagsläget ligger resultatet på 400 kr plus, men förhoppningsvis kommer det att förbättras ytterligare genom lotteri och försäljning på plats.

SM-kommittén och AS kommer att hålla ett telefonmöte onsdag den 14 juli kl. 19.00. AP skickar ut kallelse och alla ombuds meddela IT huruvida de kommer att delta eller ej.

IT har haft möte med funktionärerna för lydnad och bruks och allt går enligt planerna. Anmälningssblanketter har nyligen lagts ut på hemsidan och 33 anmälningar har kommit in hittills.

AS BESLUTADE att utse Lars-Erik Redlund och Anna Persson till SM-bestyrelse och Helen Nilsson till SM-kommissarie.

IT frågade vilka från AS och övriga funktionärer som ska få resekostnad och/eller boende betalt. SM-kommittén är de som bäst känner till hur mycket de olika funktionärerna kommer att bidra med och uppmanas att komma med förslag till mötet den 14 juli.

Karin Sundell tillfrågas om att vara SM-kassör.

Slutligen meddelade IT att Tånga Hed har drabbats av en brand, men att allt är under kontroll. Därefter lämnade IT mötet.

§ 54. Inkommande/Utgående post

SBK: Kommunikationsbrev från Utskottet för avel & hälsa

SBK: Förfrågan om intresse av hälsoenkät

SBK: Enklare rapportering av lydnadsresultat

SBK: Ang SRD (besvaras 15 aug) IA svarat

AA
ad
Anup

SBK: Fråga ang lista över exteriörbeskrivare för korning *IA svarat*
SBK: Ang tillgängliga rashandledare
SBK: Fortsättningskurs i Rasdata
SBK: Hälsoprojekt
SBK: Rasdatautbildning - Lathunden
SBK: Ansökan om prov 2011
ATIBOX: Ang 2008 års rapport
SKK: Förfrågan om hundar till film om andningsproblem
SKK: Information ang hälsoprogram
ÖLO: Ang AS-protokoll
Medlem: Förfrågan ang uppdatering av SM-regler

§ 55. Uppdrag Boxerfullmäktige och LO-träff

Uppdrag LO-träff

- Årsboken
- Öppnare attityd gällande hälsotillståndet hos boxer
- Medaljssystem på SM
- Fler annonser i Boxerbladet
- LO-mästare i IPO/BSL

Uppdrag från Boxerfullmäktige

- Ekonomisk rapport: Även siffror från föregående år ska finnas med, som jämförelse.
- Budget vid BF: Bör finnas jämförelsesiffror från föregående år, gärna både budget och utfall.
- AS förslag ang Boxerbladets omslagsbilder.
- ~~BF 2011: GDLO eller VLO.~~
- Nya stadgar.

§ 56. Rapportering och beslut i samband med denna

a) Kassören

Ingen rapport förelåg då kassören inte deltog i mötet. IB har lovat att inkomma med rapport senare i veckan.

b) Avel och exteriör

IA har besvarat SBKs förfrågan ang exteriörbeskrivare.

Planeringen för uppfödardräffen måste ta fart. Hälsokommittén föreslår att Brenda Bonnett, professor i epidemiologi inbjuds som talare. Brenda är förmodligen den person som, via Agrias statistik, har den mest djupgående sammanställningen om hälsan för vår ras.

I övrigt ska frågan om öppenhet i hälsofrågor diskuteras. IA påpekade att frågan har varit uppe så många gånger och vi måste nu se till att det händer något.

SH föreslog att forskarna från SLU kan bjudas in för att presentera de senaste rönen om RD.

IA kontaktar Ulrika Edgren eller SH och återkommer med förslag till program.

ÅD påminde om att Royal Canin bör kontaktas ang Uppfödardräffen.

IA har i uppdrag att arrangera ett arbetsmöte ang RAS med IA, UE, SH och ÅL som deltagare, vilket måste ske *senast* i september.

IA ser till att en artikel om RAS finns i Boxerbladet inför uppfödardräffen. Ev kan Ulrika Edgren tillfrågas om att skriva.

c) Hälsa

Ett nytt RD-fall har inkommit och kommer att läggas ut på hemsidan. Fler fall är troligen på gång.

Den planerade knä-enkäten kommer snart att läggas ut på hemsidan.

AmPål

En förteckning över hundar med intyg för spondylos och hjärta har tagits fram och ska läggas ut på hemsidan. Sirkku poängterade att det är av vikt att både fria hundar och hundar med problem kommer med.

ÅD bad att alla kommittéer ska skicka kopia till henne när det gäller material som ska läggas ut på hemsidan.

d) Mental

Mentalkommitténs svar på SKKs enkät ska skickas för kännedom till övriga i AS. Enkäten ska besvaras senast den 30 juni.

e) Tävling

SBK har ännu inte lämnat besked ang SvBs förfrågan om flytt av SM-utställningen 2011.

De praktiska detaljerna med utställningsdomarna är under kontroll. ÅD tar hand om domarna på fredag kväll.

I senaste Boxerbladet står det i ÖLO-rutan att ÖLOs utställning inte kommer att räknas med i minnespriset Peggie Ceder 2010 "på grund av AS". AS anser det vara en felaktig formulering då anledningen till beslutet är att ÖLO har valt att anlita domare som ej finns med på ATIBOX domarlista, vilket är grund för beslutet att ställa utställningen utanför Peggie Ceder.

f) Boxer-SM

Rapport har lämnats under § 53.

En förfrågan ang uppdatering av SM-reglerna har inkommit från en medlem. AS UPPDRAR åt SM-kommittén att se över och uppdatera reglerna.

g) Boxerläger

Rapport har lämnats under § 53.

h) Boxerbladet

Till allas stora glädje har två mycket kunniga personer anmält sitt intresse för Boxerbladet. ÅD fortsätter diskussionerna med dessa och förhoppningsvis kommer det nu att ordna sig med ny redaktion.

Arbetet med att få fler annonser till Boxerbladet fortsätter.

AP bad om en omformulering i föregående protokoll innan justering, ang att det är AS som har ansvaret för att utse omslagsbild till kommande nummer av Boxerbladet. AP påminde om att det var ett tydligt önskemål från LO-träffen, vilket bör respekteras.

i) Hemsidan

För att kunna ansöka om utgivningsbevis för hemsidan behövs personbevis, konkursfrihetsbevis och förvaltarfrihetsbevis för utgivaren. ÅD ordnar detta och skickar till AP.

En medlem har reagerat på att det finns en grupp med namnet Boxerklubben på Facebook. Det här är ett förhållande som drabbar många föreningar/företag och AS ser ingen anledning att agera så länge gruppen agerar seriöst och inte skadar SvB.

En medlem har hört av sig om att hjälpa till med hemsidan. ÅD skickar mailadressen till AP som kontaktar personen i fråga. AP ser gärna att flera personer deltar i arbetet med hemsidan, t ex kunde kommittéerna i AS uppdatera sina sidor.

ÅD kontaktar Gert Östergaard för att höra vad som beslutades om ekonomin när Boxerklubbens hemsida skapades.

*Åd
RueP*

En webmaster för en LO-hemsida har förbjudit AS att länka till LO-sidan och LO-ordföranden har avstått från att kommentera, vilket nu leder till att resultatet från lokalområdets utställning inte kommer att finnas med i historiken över Boxerspecialer på SvBs hemsida. AS anser att det är en principiellt viktig fråga hur SvBs centrala sida förhåller sig till LO-sidorna. Har Boxerklubben en eller tio hemsidor? Inte minst är detta en viktig fråga med tanke på kommande utgivningsbevis.

IA kontaktar aktuell LO-ordförande och ÅD tillskriver samtliga LO i frågan om SvBs hemsida.

Anmälningssblanketterna på hemsidan är åtgärdade och fungerar nu som de ska.

j) PR/Info

AP berättade att boxer kommer som rasrepresentation i Brukshunden efter sommaren. AP skriver artikel och skickar till AS.

AP tar med SvBs infofolder och ÅD tar med Boxerbladet till SM.

k) Medlem

AS vill ge en eloge till Lotta Stenström som föredömligt sköter medlemsfrågor/-kontakter på ett mycket trevligt och tålmodigt sätt. Vi är väldigt glada över det arbete som Lotta lägger ner.

MF funderar på frågan hur vi kan nå de boxerägare som inte är medlem i SvB och återkommer till AS med förslag.

l) Valhänvisning/omplacering

IA meddelade att SKKs beslut inväntas och att frågan ska diskuteras på Uppfödarträffen.

m) Årsbok

IA meddelade att instruktioner för inskrivning av kritiker nu är utskickade till lokalområdena enligt det förslag som framfördes på LO-träffen, att varje LO ska skriva in sina egna kritiker. När detta är gjort vidtar sammanställningen av årsbok för 2008 och 2009. AS ansvarar för inskrivning av SM-kritiker.

n) Stadgar

ÅD berättade att kongressens protokoll nu är justerat och att där framgår att stadgegruppen ska se över frågan. SvBs stadgegrupp avvaktar vidare instruktioner.

o) Organisation

AP upprepade än en gång att alla kommittéer måste uppdatera sina resp delar i organisationsöversikten.

AS BESLUTADE att tillsätta Mellannorrlands lokalområde.

I GDLO och ÖNLO finns tyvärr fortfarande styrelsemedlemmar som saknar medlemskap. Så fort medlemskapen är bekräftade kan LO:na tillsättas med VU-beslut. ÅD kontaktar GDLO och ÖNLO.

§ 57. Internationellt

ÅD och IA har varit på ATIBOX medlemsmöte och rapporterade därifrån. En glädjande nyhet var att diskussioner om ett samarbete mellan de nordiska Boxerklubbarna kommer att ske i början av nästa år.

Maritha Östlund utsågs till revisor i ATIBOX.

Ang ändrat datum för IPO-VM så var intentionen att gå Finland till mötes. Det är dock oklart vilket datum som beslutades.

IA deltog inte på domarkonferensen. Maritha Östlund tillfrågas att skriva om konferensen till Boxerbladet.

Inga besked har kommit ang den planerade ATIBOX-biografin.

Annelid TA

§ 58. SBK

Ett brev har inkommit från ÖLO ang AS hantering av synpunkter som inkommit till AS ordförande ang ett LO-arrangemang. ÅD besvarar ÖLO med kopia till övriga AS.

§ 59. Åtgärdslista

AP uppdaterar listan efter dagens möte. Alla kontakter AP för ev strykningar eller tillägg.

§ 60. Övriga frågor

IPO-VM: Tävlingskommittén framförde förslag om att SvB bör tillhandahålla kläder för VM-ekipagen. BH ser över frågan.

KÖ framförde synpunkter på att när man söker ÖGLOs lydnadstävling via SBKs hemsida så kommer man till SvBs hemsida eller uppmanas att kontakta SvBs sekreterare. AP förklarade att anledningen till detta är att SBK endast länkar till de centrala rasklubbarna. Det är sedan upp till klubben att se till att det på hemsidan är lätt att hitta till tävlingsanmälningarna, vilket AS har erbjudit ÖGLO vid flera tillfällen.

Maya Beike efterlyser plakett till den gyllene boxern. SH har i uppdrag att ordna detta.

AS vill framföra sina gratulationer för ytterligare ett brukschampionat till Monica Persson (Rexob Simsalabim).

§ 61. Nästa möte

SM-möte den 14 juli kl 19.00.

Telefonmöte: 23 aug kl 19.00.

Fysiskt möte: 29 okt kl 16.00 (i samband med Uppfödarträffen).

Fysiskt möte: 26 nov kl 18.00 och 27 nov kl 9.00.

§ 62. Mötets avslutande

ÅD tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Stockholm 28 juni 2010



Anna Persson
Sekreterare



Åsa Danielsson
Ordförande



Ingrid Andersson
Justerare

